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Statencommissie dd. 08 mei 2024. 
Wijziging Gemeenschappelijke Regeling SNN; brief van GS.  
Begroting 2025, gewijzigde Begroting 2024 en Jaarstukken 2023 van SNN 
 
De bijdrage van Bart van Dekken 

Voorzitter,  

De Samenwerking Noord Nederland is voor Drenthe cruciaal Vanuit het principe hoort wat, voort 
wat is deze samenwerking voor ons elementair. Sterker nog: zonder samenwerking met de 
Friezen en Groningers staan we als Drenthe, als kleine provincie, als snel in de calimero-hoek.  

Daar horen wij niet en dat weten we maar al te goed. Wij blijven ook daarom, in samenwerking 
met Friesland en Groningen werken aan het behoud van onze academische gezondheidszorg, 
defensie- en justitiestructuur en vooral ook het economisch klimaat. En als de Friezen onze 
ambities voor de Nedersaksenlijn en het oplossen van de flessenhals blijven steunen, blijven wij 
vanuit Drenthe ook volop steun geven aan de Lelylijn. Dit gaat ook over de samenwerking maar 
nu even terug naar de stukken.  

Ik vind de argumentatie bij de begrotingen congruent en wij snappen als CDA dat er vanuit de 
ontwikkelingen en trends her end er bijgestuurd moest worden. Elke keer opnieuw zullen we 
moeten laten zien waar en waarom we de subsidies in het Noorden willen laten bijdragen aan de 
maatschappelijke opgaven. Op dit punt hebben wij geen kritiek rondom de bijstelling in de 
begroting 2023 of die van 2024. Dit is ons eerste deel van de zienswijze.  

Terug naar de SNN en de wijziging van de GR. Ik ben vooral blij met de meer actieve 
informatieplicht die het AB nu zichzelf wil opleggen in plaats van de toch wat meer passieve 
benadering uit het eerdere artikel 14. De komst van lid 1 en lid 2 van artikel 14 juichen wij dan 
ook toe! Blijft de Staten actief informeren wat er in de verschillende gremia gebeurt. Dat 
daarmee ook een wat rigide benadering rondom de termijnen bij en voor de begroting kan 
worden verwijderd is een compliment waard. Is hier de hand van de, door mij zeer gewaardeerde 
voormalige SNN bestuursecretaris en thans gedeputeerde in Groningen Henk Emmens 
zichtbaar, zo vroeg ik mij nog af? Die termijnen staan inderdaad in de wet en ik vind het mooi dat 
er hier een aansluiting is gezocht bij de actieve informatieplicht. Mijn verzoek aan GS is om deze 
positieve waardering rondom de aanpassing GR als zienswijze mee te nemen. 


